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Bærum Idrettsråd 
Durudveien 33 
1344 Haslum 
         Haslum 15. desember 2022 
 
 
 
Innspill til sak 22/18376 – revisjon av kommuneplanens arealdel 
 
Bærumsidretten utgjør en stadig større gruppe, våre aktive er nå fordelt på 55 idretter og 115 
idrettslag og utgjør til sammen drøye 60 000 aktive.  
Aktiviteten har økt betydelig under pandemien, mens den for landet som helhet har sunket.   
 
Telemarksforskning sammenlikner 
idrettsaktivitet mellom Norges 10 største 
kommuner og finner da, som vist i figuren at 
Bærum er kommunen med høyest andel av 
befolkningen med aktiviteter i idrettslag i 
kommunen. Bærum  er – igjen ifølge 
Telemarksforskning sin idretts indeks - den 
blant de 10 største kommunene i landet, som 
har den laveste dekningen av idrettsanlegg i 
forhold til antall aktive. Dette er vist i figuren 
under.  

 
 
 
 
 
 
 
           Hvorfor skal så arealplanen sette av arealer for idretten?    
           Jo, det er fordi idretten: 

• Er til glede for barn og unge gjennom samspill,      

           mestring og fysisk aktivitet 

• Bidrar til bedre folkehelse; fysisk og psykisk 

• Bidrar til bedre læring 

• Er en arena for integrasjon 

• Bidrar til nettverk i lokalsamfunnet 

• Legger til rette for mye «uorganisert» aktivitet 
 
Den store befolkningsveksten (ca 17% i arealplanperioden `22-`42) vil primært skje i: 
Sandvika – fra 3000 til om lag 15 – 20 000 innbyggere og dette starter allerede i `27.  
Fornebu - fra 8000 til om lag 25 000 og dette skjer nå! 
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For å regne på behov for fotballbaner og flerbrukshaller, som er anlegg som brukes av mange og er 
arealkrevende, så har vi per mars 2022 i gjennomsnitt 4400 innbyggere per 11`er fotballbane og ca 
5500 innbyggere per flerbrukshall  i Bærum. 
 
 
Idrettens plass i det fremtidige Sandvika  
Våren 2022 samlet Idrettsrådet de idrettslagene som ligger innenfor grensene til det fremtidige 
Sandvika (og mange andre idrettslag) for å drøfte hvordan legge til rette for idrett i det fremtidige 
Sandvika. Målet med  arbeidet var å lage et innspill som ser på idrettens behov helhetlig.  

I Sandvika vil ventelig utbyggingen dekke alle tilgjengelige arealer. Dette innebærer at idrettsarealer 
og idrettsanlegg må planlegges inn før og/eller som en del av den samlede utbygging. 

 

 

Sammendrag konkrete behov i det fremtidige Sandvika: 

• Fotballbaner tilsvarende tre nye 11’er baner 
• Tre nye flerbrukshaller (hvorav en turnhall) 
• Kapasiteten i eksisterende ro- og padleanlegg må økes 
• Det behøves også et ekstra padleanlegg.  
• 3-4000 m2 lokaler til idretter som samler deltakere fra hele eller store deler av Bærum  
• For såkalt uorganisert aktivitet kan det være aktuelt med utendørsanlegg som «Tuftepark», 

skatepark, sandvolleyballbane, pumptrack, basketballbane 
• Mye bedre veier og stier for gående og syklende fra sentrum og ut til idretts- og 

aktivitetsarenaer, som for eksempel Vestmarka, Kirkerud, Rud-Hauger, Kolsås 
 
Fornebu – idrettens behov på sikt 
Mye ser ut til å være løst via skoleplanleggingen ved Flytårnet og Holtekilen skole, men 2 prosjekter 
eller behov på arealplanen er verd å merke seg: 

• 11`er fotballbane på Storøya 

• Seilsportsenter i Rolfsbukta 
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Konkrete innspill til revisjon av kommunens arealdel 
Vi har i dialog med våre idrettslag gått igjennom deres fremtidige behov og lister under opp konkrete 
forslag til områder eller arealer for videreutvikling av idrett både til organisert og uorganisert 
aktivitet – og hvor det vil være behov for at arealer blir avsatt til idrett. 
 

 
 
 
 
 
Prioriterte vekstområder: 
Regionbyen Sandvika 

• Sandvika/sjøfronten/Lakseberget – øke kapasitet til ro – og padleanlegg 

• Kadettangen – beholde eksisterende anlegg og vurdere bygging av hall/ 

utendørsanlegg til uorganisert aktivitet 

• Kjørbotangen/BI Parken – utendørsanlegg til uorganisert aktivitet 

• Hamang (den nye tomten til BK) - turnhall 

• Franzefoss – 7`er fotballbane, fleridrettshall 

• Bjørnegård – 11`er fotballbane, ny dobbelt flerbrukshall i stedet for den gamle hallen 
 
Høvik 

• Veritasparken - fotballbane 

• Høvik banen – ny fotballbane i kombinasjon med isflate på vinteren 

• Ballerud – utendørs aktivitet/nærmiljøanlegg 

• Sarbuvollen – mer plass for seilere og padlere 
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Andre 

• Løkebergjordet mot skolen - fotballbane 

• Jong skole - fotballbane 

• Nordsiden av Griniveien ved Nordhaug gård – fleridrettshall 

• Lommedalen skole – flere fotballbaner, rulleskiløype 

• Lommedalen skisenter – forlengelse av skibakke 

• Fossum – videreutvikling av skitrasér 

• Plantasjen/BIP  - turnhall 

• Hauger - nærmiljøanlegg 

• Rykkinn - padelhall  

• Eiksmarka - nærmiljøanlegg  

 
Idrettsrådet ønsker med dette innspillet å fortelle at anleggsdekningen bør forbedres i Bærum. 
Forbedring kan gjøres dels via samlokasjon og gjenbruk. Videre må Revidert arealplan avsette arealer 
til idrett for å ta høyde for økning i innbyggerantall.  
 
Vi deltar gjerne i videre arbeid med arealplanlegging og håper at vi kan brukes som en aktiv ressurs! 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Øivind Gladsø   Kathrine Sole Semb 
Styreleder    Daglig leder 
(s)   
 


